
 
 

 

 

        

 

Protokoll Styremøte          
       Vår dato    Vår referanse 

       14.08.23   SIHK 12/23 
     

       SIHK-møte nr. 12/23 

Til stede:      

Tom Erik Augestad (TEA)         

Eric Bjørnstad (EB)    

Knut Vidar Giltvedt (KVG) (Kun sak 62/23)  

Håvard Listaul (HL)     

Ronald Rösler (RR) 

Camilla Hovet (CH)  

Monica Larssen (ML) 

Simen Kristiansen (SK) 

 
Møtested: Klubbhuset 

Møtedato/-tid: Mandag 14 August, kl. 18:30-21:00 

 

AGENDA 
 

58/23  Godkjenne innkalling og saksliste                TEA 

 

Vedtak: Innkalling og saksliste for SIHK 12/23 godkjennes med 1 saker lagt til under 

eventuelt. Protokoll SIHK 11/23 godkjennes etter signering og publiseres på 

vår hjemmeside. 

 

59/23   (Untatt offentligheten)     TEA/EB 

   

Vedtak: (Untatt offentligheten) 

 

60/23  Oppstartstider Sesongen 23/23    TEA/EB 

Rett før styremøte ble det holdt trener/lagleder møte.  

 

Vedtak: Istider ble diskutert på trener/lagledermøte og en plan ble lagt frem til 

hockeyskolen starter. Plan for videre treningstider vil bli lagt i neste 

trener/lagledermøte.  

  Oppstart for Hockeyskolen, Uke 42. U14 er allerede i gang med treningene. 

U8, U11 og U12 vil starte treningene rundt uke 35-36  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

61/23  Hockeyskole oppstart og rekruttering    TEA/ML 

 Vi måtte ha en rekrutterings ansvarlig og Monica Larssen var grei og tok dette 

ansvaret. Hun er nå registrert i forbundet som ansvarlig og vil bli kontaktet i 

slike saker.  

 

Vedtak: Det blir i år Cristian Solis som har hovedansvaret for hockeyskolen. Før en 

eventuell plan for rekrutering starter må Cristian få sjanse til å organisere 

utførelsen og etablere en gruppe foreldre som drifter skolen. Ser på systemet 

for å få inn betalende medlemmer fra hockeyskolen. Hockeyskolen blir som 

forrige sesong ingen treningsavgift 

 

62/23  Fravikelse fra lagkasse bidrag fra U14    TEA 

 På grunn av samarbeid mellom SIHK og TOIK foreslåes det fravikelse av de 

15% som tilfaller klubben ved dugnad til inntekt for lagkasse. TOIK har 

angivelig ikke slike regler i klubben. (Ref: SIHK-organisasjons plan side 15) 

 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 

63/23  Rutiner ved borgang av medlemmer     KVG 

 Tidligere trener i klubben Bjørn Fäldt gikk bort i forrige uke. Han var frivillig 

på hockeyskolen i hele forrige sesong. Bør vi sende en krans/blomst til 

begravelse? 

 

Vedtak: Tom Erik ordner med blomster til begravelsen. Styreleder eller nestleder vil ta 

oppgavene om klubben opplever slike saker i fremtiden. 

 

64/23  Sponsoravtaler       EB/TEA 

 Det ble diskutert provisjon til de som skaffer sponsoravtaler. Det finnes 

begrensninger for hva som er lov for klubben og gi ut av «midler» i slike 

sammenhenger  

 

Vedtak: Å få til en slik ordning er i praksis veldig vanskelig. Den generelle holdningen i 

styret er også at all spons skal tilfalle klubben. Av denne grunn anbefales ingen 

provisjon ved inngåelse av sponsoravtaler.  

 

65/23  Nettbutikk, supporterutstyr IAM     EB 

  IamHockey har kommet med forslag til online nettbutikk med supporterutstyr 

til klubbmedlemmene. Ifølge punkt 3 i XXL avtalen gjeldende 

«Bransjeeksklusivitet» krever XXL at de skriftlig forhånds godkjenner andre 

aktører inne samme bransje.  

 

Vedtak: Av varierende grunner er samtlige i styret positiv til en avtale med IamHockey.  

 Iamhockey har et annet sortiment enn XXL og vil kun fungere som ett 

supplement til XXL. Derfor vurderes det til at eksisterende avtale med XXL 

ikke bestrides.  

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

66/23  Eventuelt       HL 

 

1. Høstdugnad for klubben 

 

Vedtak: Håvard organiserer ett lotteri med gevinster fra sponsorer. Detaljer for dette 

vil komme etter hvert.  

 

Signering av protokoll: 

 


